
 

 

STAD TURNHOUT 
 

GEMEENTERAAD 
 

AGENDA 

 
ZITTING VAN 5 MEI 2014 OM 19:30 UUR IN DE RAADZAAL VAN HET STADHUIS 

 

Openbare zitting 

 
001 Aanduiding van 3 leden in de commissie belast met het beheer van de stedelijke pensioenkas 
 
002 Aanduiding van 1 vertegenwoordiger in de Algemene Vergadering en 11 kandidaat-

bestuurders in de Raad van Bestuur van EVA Kinderopvang Turnhout 
 
003 Aanduiding van een bestuurder in de Raad van Bestuur van Kempische Heerd 
 
004 Inname van standpunten over de dagorde en vaststelling van het mandaat van de 

volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de Algemene Vergadering van IOK op 
20 mei 2014 

 
005 Inname van standpunten over de dagorde en vaststelling van het mandaat van de 

volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de Algemene Vergadering van IOK 
Afvalbeheer op 20 mei 2014 

 
006 Goedkeuring te hechten aan de wijziging van Rechtspositieregeling Stad Turnhout 
 
007 Goedkeuring te hechten aan de verlenging van het subsidiereglement ‘Gevelrenovatie 

Handelspanden Turnhout’ met 6 maanden tot 31 augustus 2014 
 
008 Goedkeuring te hechten aan de gewijzigde statuten van EVA Kinderopvang Turnhout 
 
009 Definitieve aanvaarding van schenkingen in de periode 2012 - 2013 
 
010 Goedkeuring te hechten aan het samenwerkingsvoorstel tussen de stad, OCMW, DE ARK, 

BVBA Bergbeemden en familie Verstraelen inzake ontwikkelingsproject Schorvoort 
 
011 Goedkeuring te hechten aan verrekening 1 voor de opdracht ‘Rioolrenovatie door 

kousmethode Steenweg op Mol’ 
 
012 Goedkeuring te hechten aan het aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het 

gebruik van de openbare weg inzake  
a) voorbehouden parkeerplaatsen voor autodelen 
b) de Swat Engelenstraat, Racingstraat, Excelsiorstraat, Albertaplein en Unionstraat 

naar aanleiding van de parkeerplaats voor personen met een handicap. 
 
013 Aanvaarding van de wegenis- en infrastructuurwerken, vormende de Dokter Paul Janssenlaan 
 
014 Goedkeuring te hechten aan de gewijzigde convenant 2014 - 2019 tussen de stad Turnhout en 

de Vlaamse Gemeenschap met betrekking tot de bibliotheekwerking in de gevangenis van 
Turnhout, Wortel, Hoogstraten en Merksplas 

 



Vragen van raadsleden 

 
015 a) Evaluatie samenwerkingsverbanden 
 
015 b)  Fietsstallingen in de centrumstraten 
 
015 c) Aanpak Boomgaardplein 
 
015 d) Aanblik kinderbegraafplaats Nazareth 
 
015 e) Is er een samenwerking op til tussen FC Turnhout en KV Turnhout voor het gebruik van de 

accommodatie in het Stadspark? 
 
015 f) Uitspraken over de samenwerking tussen de stad en OCMW enerzijds en Möbius anderzijds 
 
015 g) Dringende maatregelen op de Heizijde 
 
015 h) Uitblijven van een bestuursakkoord 
 
015 i) Vragen over BIN 
 
015 j) Geschiedenis Grote Markt 
 
015 k) Herdenkingsplaat gesneuvelden Blairon 
 
015 l) Problematiek aanrijtijden wegpolitie E313/E34 
 
015 m) Strooizout 
 
015 n) Parkeren op de Stw op Oosthoven 
 
015 o) gsm-masten in Turnhout 
 
 
 

Besloten zitting 

 
001 Verlenging van de proefperiode van een onderluitenant bij de beroepsbrandweer 
 
002 Verlening van een eervol ontslag aan een brandweerman vrijwilliger en toekenning van de titel 

van ere-brandweerman 
 
 
Turnhout, 25 april 2014 

 
 
 
 
 
Filip Buijs Luc Hermans 
Secretaris voorzitter 
 
 
 



Toelichtende nota bij de agendapunten in openbare zitting van de gemeenteraad van maandag 5 mei 2014 

 
Openbare zitting 
1. 
De gemeenteraad wordt gevraagd 3 raadsleden aan te duiden in de commissie belast met het beher van de 
stedelijke pensioenkas. 
 
2. 
Ook in de Algemene Vergadering en de Raad van Bestuur van EVA Kinderopvang Turnhout moeten 
vertegenwoordigers worden aangeduid. 
 
3. 
Tenslotte vraagt de Kempische Heerd om een bestuurder in hun Raad van Bestuur aan te duiden. 
 
4. + 5.  
IOK en IOK Afvalbeheer organiseren op 20 mei een Algemene Vergadering. Zij vraagt om inname van 
standpunten over de dagorde en vaststelling van het mandaat van de volmachtdrager en plaatsvervangend 
volmachtdrager. 
 
6. 
Het is de bevoegdheid van de gemeenteraad om de Rechtspositieregeling Stad Turnhout te wijzigen. Dit gebeurt 
op basis van een voorstel van de stadssecretaris in overleg met het managementteam en na het afsluiten van 
een protocol in het bijzonder onderhandelingscomité (boc). Na goedkeuring door de gemeenteraad wordt het 
besluit overgemaakt aan het Agentschap voor Binnenlands Bestuur, afdeling Antwerpen. 

De gewijzigde Rechtspositieregeling ligt ter goedkeuring voor. 
 
 7. 
De gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te hechten aan de verlenging van het subsidiereglement 
‘Gevelrenovatie Handelspanden Turnhout’ dat in voege is sinds 1 september 2011.  

Het subsidiereglement werd opgemaakt in kader van de EFRO-oproep ‘Gemeentelijke Gevelrenovatie 
Handelspanden’, waarbij steden en gemeenten een dossier konden indienen voor het bekomen van 
subsidies voor de gevelrenovatie van handelspanden. De stad Turnhout kreeg voor de tweede keer een 
verlenging van 6 maanden toegekend door het EFRO Comité van Toezicht. 

 
8. 
12 maart 2014 ontving het  stadsbestuur een aangetekende brief van het Agentschap voor Binnenlands Bestuur, 
met betrekking tot de oprichting EVA  “vzw Kinderopvang Turnhout”. Met deze brief werd goedkeuring gegeven 
aan de oprichting van de EVA en er werden een aantal aanpassingen van enkele artikelen van de statuten 
aanbevolen. 

De artikelen uit de statuten die aanpassingen behoefden werden herschreven. 
Meer bepaald gaat het om  
- artikel 19, eerste en vierde lid en artikel 20 waarin werd opgenomen dat minstens de gemeente 

moet vertegenwoordigd zijn op de algemene vergadering om geldig beslissingen te kunnen nemen 
en dat in de algemene vergadering geen staking van stemmen kan optreden. 

- artikel 22 vermeldt nu expliciet dat de raad van bestuur uit minstens één bestuurder minder bestaat 
dan er effectieve leden van de vereniging zijn 

- artikel 38 waarin ook wordt verwezen naar het Gemeentedecreet. 
 
9. 
Jaarlijks krijgt TRAM 41 verschillende voorstellen voor schenkingen van zowel privépersonen, als van 
organisaties.  Enkel schenkingen die een verrijking vormen voor de collectie van TRAM 41 en voldoen aan de 
criteria van het collectieplan worden aanvaard. 

De gemeenteraad wordt gevraagd de schenkingen in de periode 2012-2013 definitief te aanvaarden. 
 
 



10. 
Om de kwaliteit en leefbaarheid van Schorvoort op middellange en lange termijn te verhogen, is het belangrijk 
een globale visie te kunnen ontwikkelen voor de wijk Schorvoort. Voor de stad is het opportuun om als overheid 
de regie van de ontwikkeling van het project Schorvoort Morgen in de hand te houden. Stad Turnhout heeft ook 
enkele eigendommen binnen het Projectgebied liggen.   

Tot op heden hebben de partijen op informele wijze overleg gepleegd met elkaar. Om het overleg verder 
te structureren en de ontwikkelingsmogelijkheden verder te onderzoeken is het aangewezen om een 
samenwerkingsovereenkomst te ondertekenen waarin een aantal afspraken worden gemaakt. 
De gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te hechten aan de samenwerkingsovereenkomst tussen 
alle tot nu toe participerende publieke en privé partijen, namelijk het OCMW, de Stad, DE ARK, BVBA 
Bergbeemden en de familie Verstraelen. 

 
11. 
Er werd een overheidopdracht uitgeschreven voor de rioolrenovatie door kousmethode voor de Steenweg op Mol. 
In de bestaande inspectieputten is momenteel een zandvang voorzien. Teneinde de doorstroming van het 
afvalwater te bevorderen na plaatsing van de relining, zijn  deze zandvangen overbodig geworden en zullen deze 
bestaande zandvangen opgevuld worden. Deze werken werden initieel niet voorzien en leiden tot verrekening 1, 
werken in meer.  

De gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te hechten aan verrekening 1- werken in meer, voor de 
opdracht ‘Rioolrenovatie door kousmethode Steenweg op Mol’ voor het totaal bedrag in meer van 
6 380,01 EUR exclusief btw (btw medecontractant). 

 
12. 
2 aanvullende reglementen op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake 

a) voorbehouden parkeerplaatsen voro autodelen 
b) de Swat Engelenstraat, Racingstraat, Excelsiorstraat, Albertaplein en Unionstraat naar aanleiding van 

de parkeerplaats voor personen met een handicap 
liggen ter goedkeuring voor. 
 
13. 
De gemeenteraad wordt gevraagd de kosteloze grondafstand voor algemeen nut van een deel van een perceel, 
vormende de Dr. Paul Janssenlaan, te aanvaarden. 

Na de definitieve oplevering volgt voor de ontwikkelaar de kosteloze overdracht van de wegenis- en 
infrastructuurwerken naar het openbaar domein van de stad Turnhout. De totale over te dragen 
oppervlakte bedraagt 4 066 m². 
 

14. 
De Openbare Bibliotheek Turnhout sluit voor haar gevangenisbibliotheekwerking in de vier gevangenissen van de 
Noorderkempen een Convenant met de Vlaamse Gemeenschap af, waarin de subsidievoorwaarden voor de 
dienstverlening aan de gedetineerden in de Noorderkempen worden geformuleerd. 

De Convenant voor de werking van 2014-2019 werd goedgekeurd en ondertekend, maar de tekst van 
de Convenant werd door de overheid gewijzigd en dient opnieuw door de leden van de Gemeenteraad 
goedgekeurd te worden. De wijzigingen in de tekst hebben betrekking op de formele uitvoering van de 
subsidie-uitkering en hebben geen impact op de inhoudelijke werking of de financiele afspraken m.b.t. 
de gevangenisbibliotheekwerking. 
 

Vragen van raadsleden 
15 a) 
Evaluatie samenwerkingsverbanden 

Uit de resultaten van de regioscreening van de lokale besturen blijkt dat Turnhout maar liefst 152 
samenwerkingsverbanden heeft, terwijl een gemiddelde Vlaamse gemeente maar deel uitmaakt van 68 
structuren. Minister Bourgois benoemde deze overdaad aan samenwerkingsverbanden als “Bestuurlijke 
verrommeling”. Open VLD is het met deze analyse eens en wenst dat het beleid deze 
samenwerkingsverbanden regelmatig evalueert.         Twee jaar geleden werd deze vraag gesteld door 



toenmalig gemeenteraadslid Eva Houet en er is nog steeds geen antwoord  gekomen. Daarom zal Open 
VLD stelselmatig deze vragen op de agenda zetten tot er uiteindelijk een antwoord is. 
Wij wensen voor volgende samenwerkingsverbanden een evaluatie 

- Archeologische Dienst Antwerpse Kempen 
- Arr. Vergadering Federatie Gemeentesecretarissen 
- AudiO 
- Autonoom Provinciebedrijf Sport  
- Beeldenbiënnale Beerse 
- Bekkenbestuur Maasbekken – icl. Ambtelijk bekkenoverleg (ABO) Maasbekken 
- Bekkenbestuur Netebekken – icl. Ambtelijk bekkenoverleg (ABO) Netebekken 
- BENEGO ( Belgisch-Nederlands Grensoverleg) 
- Bibliotheekoverleg Kempen 
- Bosgroep Noorderkempen vzw 

Wat is de doelstelling van deze samenwerkingsverbanden? 
Welke concrete lopende projecten zijn er voor Turnhout? 
Welke diensten, ambtenaren en schepenen zijn betrokken bij deze samenwerkingsverbanden? 
Hoeveel vergaderingen per jaar waren er in deze samenwerkingsverbanden. 
Pierre Gladiné-DE Stadslijst-22 april 2014 

 
15 b) 
Fietsstallingen in de centrumstraten 

Zijn er al plannen om de fietsstallingen in de centrumstraten te optimaliseren? 
Willy Van Geirt-N-VA-29 april 2014 

 
15 c) 
Aanpak Boomgaardplein 

Graag had ik geweten waarom dat het zolang moet duren dat het Boomgaardplein wordt aangepakt. 
Willy Van Geirt-N-VA-29 april 2014 

 
15 d) 
Aanblik kinderbegraafplaats Nazareth 

Als voormalig schepen had ik in mijn planning  om een samenwerking op te starten met de Academie 
voor Schone Kunsten om de kinderbegraafplaats in Nazareth, die  er toch maar troosteloos bij ligt, een 
andere aanblik te geven.  Ouders hebben het recht om samen met hun familie te rouwen om 
hun overleden kind of doodgeboren foetus en dit op een plaats die specifiek voor deze overleden 
doelgroep voorzien is. 
Mijn vraag is of huidig schepen van begraafplaatsen deze voor deze ouders belangrijke taak verder wil 
of zal zetten? 

Pascale Mathé-N-VA-29 april 2014 
 
15 e) 
Is er een samenwerking op til tussen FC Turnhout en KV Turnhout voor het gebruik van de accommodatie in het 
Stadspark? 

Uit de krant vernamen we dat een samenwerking mogelijk lijkt tijdens het komende voetbalseizoen 
tussen KV en FC inzake het gebruik van de terreinen in het Stadspark. 

Erwin Brentjens-N-VA-29 april 2014 
 
15 f) 
Uitspraken over de samenwerking tussen de stad en OCMW enerzijds en Möbius anderzijds. 

Hoever staat het nu eigenlijk met die studie? Tijdens de voorbije commissies werden er tegenstrijdige 
verklaringen gegeven door het bestuur op de vraag of dat de stad en het OCMW nog een overeenkomst 
hebben met het onderzoeksbureau Möbius. In de besparingsronde staat de samenwerking tussen Stad 
en OCMW centraal. Het is cruciaal voor de stedelijke financiën dat deze samenwerking vlot verloopt en 
binnen een paar jaar tot een goed einde wordt gebracht.Daarom werd geruime tijd geleden reeds een 
consultancy-opdracht gegund aan het bureau Möbius uit Sint-Martens-Latem.Dit bedrijf had als taak een 



trajectbegeleiding uit te stippelen voor en een organisatieadvies te geven over de 
samenwerkingsmogelijkheden tussen de stad en het OCMW-Turnhout. 

Erwin Brentjens-N-VA-29 april 2014 
 
15 g) 
Dringende maatregelen op de Heizijde 

Ik moet echt de krant niet lezen om te weten dat de toestand van deze verbindingsweg tussen beide 
polen van de Turnhoutse Ring onhoudbaar wordt. De groen-witte paaltjes zijn allemaal beschadigd en 
bij een rondgang blijkt dat sommige bewoners langsheen deze straat nu ook initiatieven 
nemen.Daarenboven worden er niet alleen beschadigingen aangebracht maar worden er ook 
ongehoorde snelheden aangenomen om nog snel doorheen 'de sluizen' te geraken. Een nieuwe 
wegeninfrastructuur is nog niet voor morgen, maar toch dringen zich een aantal veiligheidsmaatregelen 
op. 

Erwin Brentjens-N-VA-29 april 2014 
 
15 h) 
Uitblijven van een bestuursakkoord. 

Uit allerhande verkiezingsfolders lezen we dat er achter de schermen naarstig gewerkt wordt aan een 
nieuw bestuursakkoord. Tegen wanneer mogen we dat verwachten? 

Erwin Brentjens-N-VA-29 april 2014 
 
15 i) 
Vragen over BIN 

Drie jaar gelden stelde ik – eens te meer overigens - een vraag aangaande de Buurtinformatienetwerken 
(BIN). U weet dat een BIN een belangrijke bijdrage kan leveren tot bijvoorbeeld het voorkomen van 
(woning)inbraken. Recent nog werd dat bevestigd door de preventie- en politiediensten op de bevoegde 
commissie. 
Destijds zei het bestuur dat men BIN’s erg genegen was, maar dat die niet kunnen opgelegd worden. De 
mensen zelf moeten daartoe initiatieven nemen. Ik opperde toen dat het bestuur ook mensen kan 
aanmoedigen tot de oprichting van een BIN, wat niet werd tegengesproken. 
1. Hoeveel BIN’S zijn er sindsdien bijgekomen? 
2. Welke initiatieven werden genomen om de BIN’S beter bekend te maken bij de mensen? 
3. Zijn er initiatieven genomen door het bestuur om BIN’S op te richten en zinvol in het kader van 
preventie uit te bouwen? 

Paul Meeus-Vlaams Belang-29 april 2014 
 
15 j) 
Geschiedenis Grote Markt 

Bij de besprekingen aangaande de heraanleg van de Grote Markt, werden in een ad hoc-vergadering 
met vertegenwoordigers uit alle fracties diverse voorstellen gedaan. Een ervan  was om de toerist, maar 
ook jongere generaties Turnhoutenaren een idee te geven van hoe de markt er vroeger uitzag teneinde 
hen meer historisch inzicht te verschaffen. Er werd zo voorgesteld om bijvoorbeeld de contouren van het 
oude stadhuis visueel zichtbaar te maken en de verwijzing naar andere historische plaatsen (de Latijnse 
school, de zondagsschool, het Huis met de Toren, de schandpaal, …) d.m.v. een maquette of 
fotomateriaal permanent te voorzien op de markt. Hoewel een aantal voorstellen meteen van tafel 
werden geveegd, ging men toch een en ander “meenemen” en na de aanleg zien wat in deze zin 
mogelijk was. 
1. Wat is er van deze “meegenomen” ideeën overgebleven? 
2. Is het bestuur alsnog van plan hier alsnog iets mee te doen? 

Paul Meeus-Vlaams Belang-29 april 2014 
 
15 k) 
Herdenkingsplaat gesneuvelden Blairon 

Op de Blairon-site werd tijdens de renovaties de oude ere-muur van de kazerne verwijderd. De 
gedenkplaat met een namenlijst van gesneuvelden kreeg een bestemming in een donkere, bijna 



onzichtbare hoek van het centrale plein. Er wordt door klaarblijkelijk niemand nog aandacht aan 
besteed. Meer nog: velen weten zelfs van het bestaan van die gedenkplaat niets meer af. 
1. Vindt het stadsbestuur deze situatie voldoende waardig als nagedachtenis aan de gesneuvelden? 
2. Welke initiatieven werden er de laatste jaren georganiseerd om de nagedachtenis van deze 

gesneuvelden te eren? 
3. Welke initiatieven wil het bestuur nemen om deze gedenkplaat uit de vergetelheid te halen? 

Paul Meeus-Vlaams Belang-29 april 2014 
 
15 l) 
Problematiek aanrijtijden wegpolitie E313/E34 

Sinds 25/3 is er een nieuw systeem van kracht voor het functioneren van de Federale Wegpolitie (WPR) 
van de Provincie Antwerpen. De interventieploegen werden gereorganiseerd. De beschikbare 
dagploegen van de wegpolitie worden als volgt verdeeld : 1 ploeg voor de A12 en E19, één voor de E34 
en E313 en drie voor de Antwerpse ring. Voordien was er een aparte ploeg voor de E34 én eentje voor 
de E313.  De verkeersposten Grobbendonk en Turnhout moeten om de beurt een ploeg afstaan aan 
Antwerpen.  
Als er nu een ongeval gebeurt in Olen, dan moet een ploeg van Turnhout ter plaatse komen. Of 
omgekeerd. Vroeger waren er aanrijtijden  van 5 à 10 minuten. Sinds het in voege treden van de nieuwe 
regeling zijn de aanrijtijden enorm gestegen, met uitschieters tot een volledig uur (cijfers voor de eerste 
16 dagen van april, gedeeltelijk in de minder drukke Paasvakantie en telkens met optimale 
weersomstandigheden) 

Locatie info dispatch ter plaatse  aanrijtijd datum 

Afrit E313 Herentals oost R Antwerpen 08:37:47 09:20:09 00:42:22 1/04/14 

E34 /A21 R Antwerpen Zoersel 13:26:46 13:44:01 00:17:15 2/04/14 

Zandhoven 20:32:00 20:54:32 00:22:32 4/04/14 

E34 /A21 R Antwerpen Lille 08:41:24 09:02:10 00:20:46 8/04/14 

E34 /A21 R Antwerpen Zandhoven 14:46:42 15:17:32 00:30:50 8/04/14 

Vorselaar 22:33:21 22:54:37 00:21:16 9/04/14 

Parking Vosselaar E34/ R Nederland 05:48:17 06:25:51 00:37:34 10/04/14 

Mol 08:40:43 09:08:02 00:27:19 10/04/14 

Mol 11:47:53 12:23:22 00:35:29 11/04/14 

Grobbendonk 13:50:14 14:20:16 00:30:02 11/04/14 

Olen 13:43:50 14:13:51 00:30:01 13/04/14 

Afrit Herentals oost E313 R Hasselt 19:25:48 20:06:04 00:40:16 16/04/14 

Olen 17:54:42 18:52:20 00:57:38 16/04/14 

 Gemiddelde aanrijtijd   
 

00:31:48   

Het klopt dat de kans op incidenten het grootst zijn op de Antwerpse Ring, maar owv de lagere snelheid 
daar is de impact en duurtijd van de interventie kleiner. Het FAST- systeem, dat sinds 1998 in voege is, 
vereist dat de opgeroepen FAST- takelaar, die is uitgerust met signalisatie op het dak van de wagen, 
binnen de 20 minuten ter plaatse moet kunnen zijn. Met dit nieuwe systeem blijkt de wegpolitie op E313 
en E34 zelf niet te kunnen voldoen aan deze vereiste.  
Hierdoor blijven de snelwegen langer afgesloten en loopt de economische schade bijzonder hoog op. De 
brandweer moet daarenboven wachten tot de wegpolitie het incident kan komen afhandelen. De 
brandweerploegen worden met andere woorden langer opgehouden dan noodzakelijk is, waardoor de 
inzetbaarheid van onze brandweerploegen verminderd wordt.  
Daarom zou ik ook willen vragen dat de Burgemeester dit probleem zo spoedig mogelijk aankaart bij de 
hogere overheid en tegen de volgende gemeenteraadszitting de nodige maatregelen neemt in overleg 
met de Kempense Burgemeesters.   

Pierre Gladiné-DE Stadslijst-29 pril 2014 
 
15 m) 
Strooizout 

http://www.gva.be/antwerpen/grobbendonk
http://www.gva.be/antwerpen/turnhout


Zoals iedereen wel gemerkt zal hebben, zijn we dit jaar gespaard gebleven van een strenge winter 
waardoor er weinig tot niet uitgereden is geweest om te strooien.  Dit brengt uiteraard een besparing 
mee van overuren, strooizout en andere materialen.  Dit is al eens ter sprake gekomen op een 
commissie onlangs, maar toch zou ik graag volgende zaken even verduidelijkt zien: 
1. Hoeveel € was er voorzien voor het strooien? 
2. Hoe vaak is men uitgereden ? 
3. Hoeveel € is er uitgespaard  op het ‘strooibudget’? en wat is men hiermee van plan?   
Graag zou ik niet willen wachten op de komende budgetwijziging om een suggestie te geven voor het 
overgebleven budget.  Er zijn namelijk nog verschillende wegen die nog steeds de sporen dragen van 
strenge vorst of een hete zomer.  Een voorbeeld hiervan is  de Slagmolenstraat in Schorvoort.  Tussen 
de Azalealaan en Oud-Turnhout zijn er 2 grote gaten in het wegdek die er al vele maanden, misschien 
zelfs al jaren liggen, deze worden groter en groter.  Misschien is het niet onverstandig om deze gaten zo 
snel mogelijk op te vullen zodat we niet moeten wachten op een motor of een auto die de controle daar 
verliest met de bijkomende gevolgen. 
Daarom stellen wij als N-VA Turnhout voor om het uitgespaarde budget, dat voorzien was voor het 
strooien, dringend te gebruiken om de putten  in deze straten te vullen.  Is het Turnhoutse stadsbestuur 
bereid om hiervoor de nodige stappen te ondernemen? 

Paul Moelans-N-VA-29 april 2014 
 
15 n) 
Parkeren op de Stw op Oosthoven 

Verschillende buurtbewoners van de Drieskensstraat en de Mesesstraat, zijwegen van Steenweg op 
Oosthoven, hebben mij dit probleem reeds verschillende keren gemeld.  Het probleem op de Stw. Op 
Oosthoven is hetvolgende:  heel vaak staan de auto’s die geparkeerd staan op de Stw.op Oosthoven zo 
dicht tegen de hoek of zelfs over de hoek van de zijstraten zodat het verkeer dat uit 1 van de zijstraten 
komt, volledig het zicht ontnomen wordt.  Vermits ik verschillende mensen daar ken, heb ik persoonlijk 
dit probleem al meermaals ervaren.  Men moet met de wagen zover uit de zijstraat rijden vooraleer men 
kan zien of er al dan niet verkeer aankomt.  Dit is een zeer gevaarlijke situatie.  De cijfers van de 
ongevallen daar ken ik niet en hoef ik ook niet direct te weten, maar de vraag is of  de Schepen van 
Mobiliteit dit probleem erkent en  of hij dit reeds bekeken heeft met zijn diensten? Hebben zij hier 
misschien al een oplossing voor?  Natuurlijk vormt hier het afwisselend parkeren ook een moeilijkheid in 
het zoeken van de oplossing, maar we gaan toch niet wachten tot de eerste slachtoffers er zijn, hoop ik?   
Bijkomende vraag: zijn voor de Stw. op Oosthoven vorig jaar reeds parkeerboetes uitgeschreven vermits 
het toch verplicht is om de nodige afstand te houden van een kruispunt? 

Paul Moelans-N-VA-29 april 2014 
 
15 o) 
gsm-masten in Turnhout 

Uit de krant van begin april konden we lezen dat het aantal gsm-masten in Turnhout steeg van 51 in 
2011 naar 206 in 213. Dit terwijl ondermeer Centrumstad Lier 4 masten minder telden op diezelfde tijd. 
Sterker nog: in de ons omringende gemeenten verminderde het fors. Beerse en Kasterlee verminderde 
met de helft en Ravels deed nog beter van 72 naar 17. 
Graag had ik vernomen of deze cijfers voor Turnhout kloppen. Hoeveel staan er op dit moment op 
Turnhouts grondgebied en hoeveel aanvragen zijn er nog gepland? 
Wat is de visie van het college rond het inplanten van gsm masten en welke criteria hanteert de stad in 
het vergunningenbeleid. 
Aangezien dit een commerciële aangelegenheid is, willen we ook graag weten welke opbrengst dit 
betekent voor de stad? 

Tom Versmissen-N-VA-29 april 2014 
 
Besloten zitting 
1. 
Verlenging van de proefperiode van een onderluitenant bij de beroepsbrandweer 
 
2. 



Verlening van een eervol ontslag aan een brandweerman-vrijwilliger en toekenning van de titel van ere-
brandweerman 

 

 
 
 

 
 


